

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Characteristics of Hourly Precipitation Variation in the Altay Region during the Recent 13 Years
(阿勒泰单站近 13a 夏季小时降水日变化特征)

E. N. BO, J. W. ZHAO, H. B. MA, L. K. TE.....51

Study of Ta-Pieh Mountains Terrain on the Precipitation Enhancement
(大别山地形对降水的增幅作用研究)

N. LIU, S. S. HU, Y. W. XU.....59

Design and Implementation of Public Traffic Meteorology APP in Zunyi
(遵义市公众交通气象 APP 设计与实现)

Z. L. YAO, J. S. JU, Y. H. FU, J. J. WANG.....67

Impacts of the Characteristics and Threshold of Hour Heavy Rainfall
in Huangshan District during the Flood Season
(黄山区汛期小时强降水特征及阈值研究)

N. Liu, S. S. Hu, Y. W. Xu.....75

The Tendency and Periodicity of Climate Change in the Northeast
Margin of Ulanbuh Desert since Recent 30 Years
(近 30 年乌兰布和沙漠东北边缘气候变化趋势及周期特征)

X. L. LI, Z. D. LU, B. DING, Z. M. XIN, X. DONG, Y. MA.....83

Effect of Climate Change on Agriculture and the Countermeasures in China
(气候变化对中国农业的影响及对策研究)

D. L. WU, Q. LI.....93

Climate Characteristics Analysis and Forecast of Fog and Haze over Shaoyang in the Past 70 Years
(近 70 年邵阳雾霾天气气候特征分析及其预报)

X. H. LV, Z. Y. TANG, W. W. LV, Y. Q. TANG, X. H. XIE, D. Q. TAN.....102

Variation Characteristics of Sunshine Hours and Its Influencing Factors in Dingtao
(定陶日照时数变化特征及影响因子分析)

D. M. CHAI, P. LIU.....110